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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van de PVV betreffende de 
Verkeersveiligheid kruispunt N250 - Havenweg 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 25 juli 2022 heeft de fractie van de PVV onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de Verkeersveiligheid op het kruispunt 
N250 - Havenweg, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  
1. Is inmiddels duidelijk wat er op 20 juli jongstleden precies heeft plaatsgevonden aan de Havenweg? 
Zo ja, graag zoveel mogelijk details & zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Op 20 juli 2022 heeft er op het kruispunt een ongeval plaatsgevonden tussen een vrachtauto met 
aanhanger, komende vanaf de Rijksweg N9 richting Zuidstraat, en een scooter, komende vanaf het Nieuwe 
Diep in de richting van de Ruyghweg. De politie onderzoekt nog de juiste toedracht van het ongeval omdat 
niet duidelijk is of één van de betrokken bestuurders door rood is gereden. Pas wanneer de politie het 
onderzoek heeft afgerond zullen meer details kunnen worden gegeven. 
 
2. Kunt u aangeven voor de jaren 2018 t/m 2021 en de eerste helft van 2022 hoeveel verkeersonveilige 
situaties aan de Havenweg hebben plaatsgevonden, wat de oorzaken waren en wat er door uw college 
met eventuele partners is gedaan om de verkeersveiligheid te verbeteren? Graag een gemotiveerd 
antwoord met zoveel mogelijk details. 
Antwoord: De verkeerssituatie op het kruispunt is conform het Reglement Verkeersregels en Verkeerstekens 
1990 (RVV). Met bebording en belijning wordt duidelijk aangeven wat van weggebruikers wordt verwacht en 
hoe men zich dient te gedragen. Daarnaast wordt het verkeer geregeld met een moderne 
verkeersregelinstallatie. Hierdoor zijn er geen verkeersonveilige situaties aanwezig. Desondanks kunnen 
ongevallen voorkomen door het gedrag van weggebruikers. De afgelopen paar jaar zijn de volgende 
ongevallen geregistreerd: 
a. 27 augustus 2018, aanrijding tussen een vrachtauto en een personenauto; 
b. 29 augustus 2019, eenzijdig ongeval tussen een vrachtauto en een object; 
c. 28 juli 2021,  eenzijdig ongeval tussen auto en lichtmast; 
d. 17 mei 2022, aanrijding tussen optrekkende camper en auto met aanhanger die elkaar schampten; 
Geen van deze ongevallen had te maken met een eventuele onduidelijke situatie. Het nemen van 
maatregelen door ons of door de provincie Noord-Holland, als beheerder van de N250 en de 
verkeersregelinstallatie, is daarom niet aan de orde. 
 
3. Deelt u de mening, kijkende naar o.a. de foto in de bijlage, dat de bebording aan de Havenweg 
onduidelijk lijkt te zijn en tot verkeersonveilige situaties kan leiden met alle mogelijke gevolgen van 
dien? Zo ja, wat gaat u zo snel mogelijk ondernemen om de bebording aan te passen & zo nee, 
waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord. 
Antwoord: De bebording voldoet aan de eisen uit het RVV en is in het najaar van 2020 door de provincie 
Noord-Holland, in nauw overleg met ons, geplaatst. Doel was de verkeersregeling te vereenvoudigen 
waardoor de doorstroming op de N250 zou verbeteren. Dit doel is gehaald zo is inmiddels gebleken.  
In combinatie met het geplaatste bord is ook de bochtstraal op de hoek havenweg – N250 vervangen door 
een haakse hoek om te onderstrepen dat rechtsaf slaan niet is toegestaan. Naar ons oordeel en dat van de 
politie is de situatie duidelijk voor de weggebruikers. Toch zal incidenteel iemand besluiten om rechtsaf te 
slaan. Dit zijn weggebruikers die bewust deze overtreding plegen. Helaas kunnen wij hiertegen geen 
maatregelen nemen. 
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4. Deelt u de mening dat het een goede zaak is om alle straten en wegen in Den Helder (periodiek) 
onder de loep te nemen inzake onduidelijke bebording? Zo ja, wanneer gaat u dat dan doen & zo nee, 
waarom niet? Mocht een dergelijke evaluatie al zijn uitgevoerd, wat waren dan de exacte resultaten en 
kan het zijn dat de ogenschijnlijk onduidelijke situatie aan de Havenweg over het hoofd is gezien?  
Graag een gemotiveerd antwoord. 
Antwoord: Wij hebben de afgelopen 3 jaar per wijk alle verkeersborden geïnventariseerd. Daarbij is gekeken 
of de borden in een goede staat van onderhoud verkeren, de juiste borden zijn geplaatst, borden ontbreken of 
borden overbodig zijn. In dit kader zijn overbodige borden gesaneerd. De werkzaamheden zijn 
arbeidsintensief en kostbaar. Het beschikbare budget bepaalt de mogelijkheden. Hierdoor is de wijk 
Julianadorp nog niet geïnspecteerd.  
Binnen het onderzoek zijn er geen misstanden geconstateerd op het onderhavige kruispunt. Daarbij moeten 
wij wel opmerken dat dit kruispunt in 2020 ná onze inventarisatie, in overleg met de gemeente, door de 
provincie Noord-Holland opnieuw is ingericht en het bordenplan is aangepast tot de huidige situatie. 
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
 
Den Helder, 24 augustus 2022. 
 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Den Helder, 
  
 
 
 
 
J.A. (Jan) de Boer MSc.   dr. H. (Henny) Kaag – van der Boon 
Burgemeester     Loco-secretaris 
 


